
OSNOVNA ŠOLA OSKARJA KOVAČIČA ŠKOFIJE 

SVET STARŠEV 

 

ZAPISNIK 1. SEJE SVETA STARŠEV Z DNE 25. 9. 2024 

Prisotni člani:  

Danijel Vrčkovnik, Nataša Batagelj Ndior, Domen Križnič; Aaron Uazeua; Lučka Levac, Kristina Turk, 

Sabina Kodarin, Taja Bonbek Štaher, Iris Tomšič, Nataša Sajk, Katja Letig Hameršak, Mojca Tomažič, 

Nuša Peček, Neja Bonbek Natek, Maja Vovk, Petra Kačič Bratož, Carolin Udovic, Zala Štemberger, Tatiana 

Elisabet Primožič, Kety Kodrič, Sanela Ćirić, Simon Šporčič, Jan Ferencek.  

Ostali prisotni:  

ravnateljica Eneja Baloh, pomočnica ravnateljice za šolo Alenka Turk, pomočnica ravnateljice za vrtec 

Karmen Mekota, vodja prehrane Nika Renko; 

Odsotni člani: 

Maša Miculinič Trošt; Ana Žele; Alja Jogić. 

 

Dnevni red: 

1. konstituiranje sveta staršev Osnovne šole Oskarja Kovačiča Škofije v šolskem letu 2024/25 

2. obravnava in potrditev dnevnega reda 

3. seznanitev z zapisnikom 3. redne seje sveta staršev z dne 28, 5. 2024 in pregled realizacije sklepov 

4. predstavitev implementacije novih Smernic za prehranjevanje v vzgojno izobraževalnih zavodih 

5. podaja Poročila o realizaciji Letnega delovnega načrta Osnovne šole Oskarja Kovačič Škofije v šolskem 

letu 2023/24 

6. obravnava Letnega delovnega načrta Osnovne šole Oskarja Kovačiča Škofije za šolsko leto 2024/25 

7. razno, pobude in predlogi staršev.  

  



1. TOČKA: Konstituiranje sveta staršev Osnovne šole Oskarja Kovačiča Škofije v šolskem 

letu 2024/25  

Seja Sveta staršev se je pričela ob 18:00 

Ravnateljica Eneja Baloh je pozdravila vse prisotne ter izpostavila, da je s koncem šolskega leta 2023/24 

potekel mandat predsednici Sveta staršev, podpredsednici ter zapisnikarju in namestniku zapisnikarja. 

Za predsednico Sveta staršev je bila predlagana Neja Bonbek Natek, za podpredsednico pa Nataša 

Batagelj Ndior. Za zapisnikarja je bila predlagana Taja Bonbek Štaher, za namestnico zapisnikarja pa Zala 

Štemberger. Člani so soglasno potrdili vse predlagane kandidatke. 

SKLEP 1 

Svet staršev Osnovne šole Oskarja Kovačiča Škofije na svoji 1. redni seji dne 25. 9. 2024 ugotovi in potrdi 

mandate predstavnikov oddelčnih skupnosti – članov sveta staršev Osnovne šole Oskarja Kovačiča 

Škofije.  

Svet staršev OŠ Oskarja Kovačiča Škofije za šolsko leto 2024/25 ter 2025/26 imenuje 

- predsednico Nejo Bonbek Natek 

- podpredsednico Natašo Batagelj Ndior 

Za zapisnikarja sej sveta staršev se imenuje Tajo Bonbek Štaher in Zalo Štemberger.  

 

2. TOČKA: Obravnava in potrditev dnevnega reda 

Predsednica sveta staršev Neja Bonbek Natek je prevzela besedo ter predstavila predlog dnevnega reda 

za današnjo sejo Sveta staršev. Po kratki razpravi in brez dodatnih predlogov za spremembe je bil 

predlagani dnevni red soglasno sprejet s strani prisotnih članov.  

SKLEP 2 

Svet staršev Osnovne šole Oskarja Kovačiča Škofije na svoji 1. redni seji dne 25. 9. 2024, potrjuje 

predlagani dnevni red.  

 

3. TOČKA: Seznanitev z zapisnikom 3. redne seje Sveta staršev z dne 28. 5. 2024 in 

pregled realizacije sklepov 

Tretjo točko dnevnega reda smo posvetili seznanitvi z zapisnikom 3. redne seje Sveta staršev, ki je 

potekala dne 28. 5. 2024. Vsi prisotni se strinjamo z zapisnikom.  

SKLEP 3  

Svet staršev Osnovne šole Oskarja Kovačiča Škofije na svoji 1. redni seji, potrjuje zapisnik 3. redne seje 

sveta staršev z dne 28. 5. 2024.   

 



4. TOČKA: Predstavitev implementacije novih Smernic za prehranjevanje v vzgojno 

izobraževalnih zavodih 

Vodja prehrane Nina Renko je predstavila nove smernice glede prehrane v vrtcu in šoli. Nove smernice 

narekujejo, da se v prehrani zmanjša uporaba soli, sladkorja ter nezdravih maščob. Stremi se k povečanju 

hrane rastlinskega izvora ter zmanjšanju mesa in mesnih izdelkov.  

Vrtčevski otroci bodo uživali samo polnomastne mlečne izdelke, učenci v šoli pa živila iz posnetega mleka.  

Nove smernice stremijo tudi k zmanjšanju umetnih arom, sladil ter ojačevalcev okusa. Izogibajo se 

školjkam in surovim ribam.  

Dietna oz. prilagojena prehrana ostaja za otroke, ki imajo zdravniško potrdilo. Ukinjajo se verske 

posebnosti v prehrani in prehranske posebnosti posameznih družin.  

Živila z ekološkimi certifikati predstavljajo 20 % prehrane, ki jih dobavljajo pri lokalnih ponudnikih. Pri 

nas so se odločili, da bodo na ta način pridobili tudi mleko. 

Pri sestavljanju jedilnika vključujejo tudi učence, da prispevajo z idejami in recepti.  

Učenci imajo vsak dan na voljo sadje, za kar je poskrbela šola v sklopu šolske sheme sadja, ker pa je ta 

dodeljen znesek premajhen, šola z lastnimi sredstvi zagotovi razliko. Ugotavljajo, da otroci vedno 

pogosteje posegajo po sadju, ki je otrokom na voljo v jedilnici. 

SKLEP 4  

Svet staršev OŠ Oskarja Kovačiča Škofije se seznani z implementacijo novih Smernic za prehranjevanje 

v vzgojno izobraževalnih zavodih.  

 

5. TOČKA: Podaja poročila o realizaciji Letnega delovnega načrta Osnovne šole Oskarja 

Kovačiča Škofije v šolskem letu 2023/24 

Ravnateljica Eneja Baloh in pomočnica ravnateljce za vrtec ter svetovalna delavka Karmen Mekota sta 

predstavili evalvacijo LDN za šolsko leto 2023/24. Ravnateljica je izpostavila veliko različnih projektov, ki 

so jih izpeljali tekom celega šolskega leta. Veliko pozornost so namenili regulaciji čustev. Govora je bilo 

tudi o rezultatih NPZ, kjer ravnateljica opozori na slabše rezultate v primerjavi z drugimi osnovnimi šolami 

v Sloveniji.  

V času poletnih počitnic so na šoli izvajali počitniško varstvo. Dnevno so imeli v varstvu v povprečju 20 

otrok.  

SKLEP 5 

Svet staršev OŠ Oskarja Kovačiča Škofije se seznani s Poročilom o realizaciji Letnega delovnega načrta v 

šolskem letu 2023/24 in daje poročilu pozitivno mnenje. 

 

6. TOČKA: Obravnava Letnega delovnega načrt Osnovne šole Oskarja Kovačiča Škofije za 

šolsko leto 2024/25 



Ravnateljica predstavi razvojne naloge šole in vrtca. Pri tem omeni različne projekte, kot so Erasmus+, 

Večjezičniki, Generativna umetna inteligenca, RAČEK idr.  

V tem šolskem letu je prišlo do spremembe urnika šolskih prevozov, saj so potrebe po več vožnjah v 

popoldanskem času.  

V tem šolskem letu gredo učenci od 4. do 8. razreda sodelovali v šoli v naravi. Šola si prizadeva ohraniti 

skupni letni strošek razširjenega programa na nivoju preteklih let, kar je zahtevno predvsem zaradi 

občutne podražitve cen avtobusnega prevoza. Na starše se apelira, da v kolikor imajo možnost prispevajo 

v šolski sklad namenska sredstva ali bodisi podajo vlogo za koriščenje sredstev v kolikor je družina v 

slabšem materialnem položaju in tabor prestavlja preveliko obremenitev za družino. 

Preventivna dejavnost: V tem šolskem letu so predvidena številna predavanja za starše z različnimi 

tematikami, kjer bodo predavali Janez Arh, Neva Strel Pletikos ter Matej Družina.  

Šola v tem šolskem letu sodeluje z zunanjimi inštitucijami: Srednja šola Izola, Pedagoška fakulteta Koper 

(slovenščina, gibanje) in študenti Biopsihologije.  

Pomočnica ravnateljice je predstavila novosti za šolsko leto 2024/2025 v vrtcu Škofije.  

Uvedba e-asistenta: V tem šolskem letu se prične z uporabo e-asistenta tudi v vrtcu - predvsem za 

izboljšanje komunikacije. Z uporabo e-asistenta se pričakuje racionalizacijo in pohitritev delovnega 

procesa. Uporaba e-asistenta bo omogočala pravočasno in ažurno javljanje odsotnosti otrok, odjavljanje 

od malic ter varen prenos slik. Kljub temu je cilj ohraniti osebni stik med vzgojiteljicami in starši. 

Ponovno se opozori na dosledno zapiranje vrtčevskih vrat na obeh vhodih vrtca.  

Vrtec v tem šolskem letu sodeluje z zunanjimi inštitucijami: Pedagoška fakulteta Koper (razredna stopnja 

– slovenščina, angleščina, šport).  

SKLEP 6 

Svet staršev OŠ Oskarja Kovačiča Škofije se seznani in daje pozitivno mnenje k Letnemu delovnemu 

načrtu Osnovne šole Oskarja Kovačiča Škofije za šolsko leto 2024/25.  

 

7. TOČKA: Razno, pobude, predlogi staršev 

Izpostavilo se je število ocen pri devetih razredih. Starši so mnenja, da bi se ocene tekom šolskega leta 

lahko bolj enakomerno prerazporedile in tako nekoliko razbremenile učence v obdobju pridobivanja ocen 

ob koncu šolskega leta. Ravnateljica je povedala, da morajo učenci pridobiti zakonsko določeno stevilo 

ocen, posamazni učitelj pa lahko po presoji to število poveča in ne zmanjša. So pa z letošnjim letom 

uvedli nosvost pri ustnih ocenah in bodo učenci imeli napovedana ustna spraševanja. To bo omogočilo, 

da bodo vsi otroci lažje načrtovali obveznosti pri predmetih ne glede na status perspektivnega športnika 

ali umetnika in ne glede na odločbe o usmerjanju. 

Na površinah pred šolo še vedno prihaja do vandalizma. Šola se trudi, da bi z določenimi ukrepi (policija, 

krajevna skupnost) preprečila nadaljnje namerno uničevanje.  



Glede jutranjega varstva učencev je ravnateljica povedala, da so učenci 1. 2. in 3. razreda v učilnicah, 

učenci 4. in 5. razreda pa so na šolskem stopnišču – garderobi do začetka pouka ter so združeni z učenci, 

ki prihajajo v šolo s šolskim avtobusom. Jutranje varstvo je za te učence brezplačno, v kolikor pa bi 

postalo plačljivo, bi lahko bili otroci v učilnicah pod nadzorom strokovnega delavca.  

Prišla je pobuda, da bi lahko v vrtcu uvedli brezplačne plenice in vlažilne robčke za otroke. Do sedaj je 

bila praksa taka, da so starši to morali v vrtev prinesti sami. Ravnateljica pojasni, da je tako na ravni 

celotne Mestne občine Koper in bo to pobudo predstavila na naslednjem sestanku z odločevalci. 

SKLEP 7 

Svet staršev Osnovne šole Oskarja Kovačiča Škofije se je seznanil s pobudami in predlogi.  

 

Seja Sveta staršev se je zaključila ob 21. uri.  

 

Zapisnik sestavila:                                                                    Predsednica sveta staršev: 

Taja Bonbek Štaher                                                                  Neja Bonbek Natek 

 

 

 

 

 


